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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

  

 
           PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara din  data de 14.05.2020 

 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Zoltan Kofity care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 113/2020 
adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 
 

D-nul Zoltan Kofity: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri (Lipsesc motivat următorii consilieri 
locali: dna. Nicoleta Olariu și dna Bianca Fărcaș). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi, participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1079/2020, iar proiectul ordinii 
de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
 ”Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 30.04.2020, a fost semnat de 

către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 

D-nul Zoltan Kofity: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 

  „Proiectul ordinii de zi rămâne neschimbat.” 
 

D-nul Zoltan Kofity: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez domnii consilieri care 

se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea actului 
juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă din situaţiile 
prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare ;  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că, potrivit art. 228 alin.(2) din 
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Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile prevăzute 
la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul 
personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, cu privire la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de 
vot la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că, hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu completările ulterioare şi 
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de 
hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 
 

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate conflicte de interese sau incompatibilități. 
 
D-nul Zoltan Kofity: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută).  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ obligatoriu (învățământ 
primar și gimnazial) din municipiul Hunedoara - Colegiul Naţional de Informatică 
”Traian Lalescu” –  clădire învățământ primar + clădire învățământ gimnazial”- CORP 
A.. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice- aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri 
D-nul Zoltan Kofity: 
”Domnule Ardelean, vă rog.” 



3 

 

 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Vă mulțumesc domnule președinte. O singură întrebare aș avea, pentru că o să 

fim puși în situația să răspundem cetățenilor. Care a fost criteriul de prioritate, deci până la 
urmă se va reabilita și moderniza întreg sistemul de învățământ. Toate cele cinci licee plus 
cele două școli generale. De ce am ales Traian Lalescu și Matei Corvin pentru început, ca să 
pot să spunem și cetățenilor. Deci, prin ce principiu? Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Zoltan Kofity: 
”Dau cuvântul domnului Ticula.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Deci, de ce? Nu, nu. Vă rog, dacă mai puteți repeta. De ce le-am pus pe 

ordinea de zi primele?” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Nu. De ce am ales ca primă prioritate Colegiul Național de Informatică ”Traian 

Lalescu” și Colegiul Tehnic. De ce nu am pus de exemplu, Colegiul Național de Mate - Fizică.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Domnule profesor, acestea sunt proiecte de trei ani de zile.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Știu.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Cred că le-am votat de zeci de ori.” 
 
D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Știu că sunt votate.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Sunt într-o anumită ordine pe lista asta. Nu este o ordine stabilită, că este mai 

important unul decât altul, pentru că, practic toate sunt prinse. Asta este ceva ce, cum să zic, 
prin efectul legii suntem obligați să punem la ADR – Vest încă o hotărâre de Consiliu Local 
prin care ne asumăm anumite lucruri.” 

 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Se modifică anumiți indicatori.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă vă gândiți la care este mai importantă, nu am gândit așa. Practic, le-am 

trecut pe toate. Există vreo școală care să nu fie prinsă? Nu avem.” 
 
D-nul secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Domnule Ticula, vă rog.”  
 
D-nul Viorel Ticula: 
”DALI - urile au fost avizate de trei ani de zile, aprobate de dumneavoastră. Sunt 

anumite axe, pe axa 10, unde aceasta este specifică pe școlile generale. Urmează, din 
fericire, de ieri avem avizate liceele tehnologice, ”Constantin Bursan” și ”Matei Corvin”. O 
cerere de finanțare foarte importantă care sunt pe alte priorități de investiții.” 
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D-nul Daniel Cosmin Ardelean: 
”Bine, vă mulțumesc.” 
 
D-nul Zoltan Kofity: 
”Vă mulțumim frumos.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 135/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută).  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
„Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de învățământ obligatoriu (învățământ 
primar și gimnazial) din municipiul Hunedoara - Colegiul Naţional de Informatică 
”Traian Lalescu” –  clădire învățământ primar + clădire învățământ gimnazial”- CORP 
B. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-   Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-   Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 136/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi. (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  

Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea 
unităților de învățământ obligatoriu (învățământ primar și gimnazial) din municipiul Hunedoara 
- Colegiul Naţional de Informatică ”Traian Lalescu” –  clădire învățământ primar + clădire 
învățământ gimnazial” și a cheltuielilor legate de proiect. 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
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”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 137/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută) Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
”Reabilitarea/modernizarea/dotarea unităților de învățământ obligatoriu (învățământ 
primar și gimnazial) din Municipiul Hunedoara – Colegiul Tehnic “Matei Corvin”, Școala 
Gimnaziala nr. 6”. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 138/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută) Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 
”Reabilitarea/modernizarea/dotarea unităților de învățământ obligatoriu (învățământ 
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primar și gimnazial) din Municipiul Hunedoara – Colegiul Tehnic “Matei Corvin”, Școala 
Gimnaziala nr. 6” și a cheltuielilor legate de proiect. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”O singură completare, mă gândeam și la ce spunea domnul profesor, de multe 

ori a fost o dezbatere, mai ales în spațiul public național, cu această alocare financiară pentru 
școli. Știți mai bine, cum se face PNL și toți încercau să spună, cred că indiferent de culoarea 
politică a Guvernului, că e bine să închidem școlile care nu au elevi. Vedeți acuma, ce bine e 
să deschidem școlile și să menținem distanțarea socială pentru că acest virus, cine știe când 
va dispărea. Mă bucur că dumneavoastră ați acceptat aceste inițiative de-a lungul anilor și 
putem să reabilităm pe termen lung, toate școlile din Hunedoara. Nu ar fi lipsit de importanță, 
am mai spus-o și altor Primari, să facem adrese către Ministerul Învățământului, să termine 
cu acea prostie, finanțare PNL, să finanțeze cum trebuie școlile, să le finanțeze cu adevărat. 
Tot aici am avut, nu mai știu cine povestea, că în Japonia oprea trenul într-o gară, ca să ia un 
singur elev. Păi și în România de ce nu facem un efort? Nu e niciun efort mare pentru școli. 
Tot pe ordinea de zi, astăzi, este o rectificare bugetară. Noi, deja am anticipat dăm bani la 
școli, pentru a-și lua toate măsurile de protecție, când vor începe ei, acuma.  Guvernele ar 
trebui să fie mai responsabile și de la Consiliile Locale, și Primarii ar trebui să pornească 
acest lucru. Am avut o discuție cu directorii de școli și spuneau același lucru, școala trebuie 
să fie finanțată real. Păi ce să fac dacă am doar 10 elevi într-o clasă, până acum închideam 
clasa. Uite acum spune doar 10, nu mai mult de două-trei ore. Pe ce perioadă? Nimeni nu 
știe! Nimeni nu poate să ne spună. Dar cu ce e de vină acum Colegiul ,,Matei Corvin” că au 
scăzut numărul de elevi? Ok, dar dacă eu am liceul la dispoziție, trebuie să-l încălzesc tot. 
Era doar o paranteză și chiar aș face o astfel de adresă către Ministrul Învățământului, fără 
nicio legătură cu politica, să priceapă măcar din această pandemie, cum stau lucrurile cu 
școlile, în momentul de față. Mulțumesc!”     

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 139/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută) Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 



7 

 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri 
 
D-nul Zoltan Kofity: 
”Domnule Stoicuța, vă rog.” 
 
D-nul Lăscuț Stocuța: 
”Domnule Primar, Domnilor consilieri, aș dori doar să știu, domnul Cazan Florin, 

ce pregătire are în domeniul transporturilor sau cu ce-l recomandă pentru a fi administrator 
executiv?” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Legea, legea Guvernanței.”  
 
D-nul Lăscuț Stocuța: 
”Deci, nu contează dacă nu are niciun pic de importanță.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Ba contează, are importanță, este jurist, pe lege. Repet încă o dată, că poate 

nu mă exprim eu bine, trebuie să fie un jurist, un economist și un inginer. El este juristul.” 
D-nul Lăscuț Stocuța: 
”Am înțeles, mulțumesc.” 
D-nul Zoltan Kofity: 
Alte înscrieri la cuvânt? Dacă nu sunt, trecem la votarea titlului hotărârii. Cine 

este pentru? 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 140/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută) Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 141/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută) Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală Extraordinară a Acționarilor la 
Societatea APA PROD S.A. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 142/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută) Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru închirierea prin licitaţie publică, de către Spitalul Municipal “Dr. Al. 
Simionescu” Hunedoara, a terenului în suprafaţă de 1.962,24 mp, aflat în 
administrarea acestuia şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia 
amenajare teren de sport (tenis). 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 143/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută) Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2020. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 

astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 - Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri 
 

D-nul Zoltan Kofity: 
”Domnule Stoicuța, vă rog.” 
 
D-nul Lăscuț Stocuța: 
”Am de făcut un amendament de făcut aicea, adică îmi spun prima oară 

părerea. Aceste „termocamere”  cum sunt la intrare, eu cred că sunt foarte bune pentru 
instituțiile publice, pentru firme, dar nu cred că sunt ideale pentru școli și pentru licee. Vă 
spun și de ce cred eu, pentru că copiii sunt copii, poate să meargă la școală alergând, vă da-
ți seama că îi crește temperatura. La intrare, vă dați seama ce înseamnă pentru un copil, se 
dau multe lucruri peste cap, părinții. În timpul pauzelor, copiii aleargă, transpiră, fac sport, că 
nu poți să-i ți într-un loc, cum se procedează? Sunt și foarte scumpe văd că, extrem de 
scumpe. Adică, nu cred că-și produc efectul la școală. Banii, ar trebui să rămână acolo pentru 
școli, dar să tăiem achiziția acestor camere, care eu nu le văd rostul la școală.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”O să vă răspund, Ordinul Ministrului a venit azi-dimineață, printre ele suntem 

obligați, unu la mână, doi la mână, nu sunt scanere ca și cele de la intrare, sunt tip pistol. 
Conform Ordinul Ministrului, medicul,  vom pune acel aparat, pistol, la distanță, față de elevi, îi 
va lua temperatura, se retrage cadrul medical, nu există pericolul de altceva și nu sunt 
scumpe.  Suntem, din nou, pioneri, putem să-i salvăm pe toți, dar suma nu cred că e mare.” 
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D-nul Lăscuț Stocuța: 
”Aici e suma de 74.000 de lei pentru trei camere de supraveghere cu 

termoviziune.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dumneavoastră vorbiți despre camerele din Primărie, și nu vorbiți despre cele 

de la școli. Dumneavoastră ați vorbit despre școli.” 
 
D-nul Lăscuț Stocuța: 
”Da, aveți dreptate.” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Celelalte trei camere, într-adevăr sunt și pentru Primărie, deja sunt în sistemul 

termo, să vedem cum funcționează, să nu le luăm așa. Alea sunt fixe, sunt monitorizate. Una 
este la Primărie, alta la Primăria nouă și cealaltă la Unitatea Medico-Socială, iar toate sunt 
legate la calculatoarele respective și se monitorizează de către Poliția Locală și vede imediat 
ce temperatura ai. Iar, celelalte de care spuneam la copii, acolo e altceva, sunt mai simple, cu 
pistol. Și practic am căutat să luăm câte una pentru fiecare școală. Vă spun încă o dată, 
practic și Ordinul Ministrului, noi am studiat înainte, nu domnul Voinia?” 

 
D-nul Claudiu Voinia: 
”Am avut ședință cu toți directorii de școli.” 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 144/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul Zoltan Kofity: 
“Înainte să încheiem ședința, aș vrea să mulțumesc și din acest loc, Guvernului 

Ungariei, care a spijinit, a donat, un milion de măști pentru România, în special pentru Ardeal, 
din care au ajuns 5.000 de bucăți și Spitalului ,,Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. În 
județ a mai primit Deva, Petroșani și Lupeni, centrele de asistență socială. Acestea au fost 
distribuite prin UDMR. Mulțumim! Declar ședința închisă.” 

 
 

 

          PREŞEDINTE,                                                                    SECRETAR GENERAL,                          
           Zoltan Kofity                                                                       Militon Dănuț  Laslău      
 
 

 
 
Întocmit, 
Mădălina Coroian            


